
 1 

 

Zápisnica  
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

Obce Rimavské Janovce  zo dňa 28.1.2025 
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:  

 Poslanci : Tomáš Bozó, Ivan Cerovský,  Peter Fülöp ,  Alexander Nagy, Ing. Peter Kovács, 

Stanislav Krahulec 

Neprítomní: Mgr. Beáta Fülöpová 

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická, hlavný kontrolór obce  

András Samu  

 

 Návrh programu OZ:  
  

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu. 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva   otvoril Roman Uhrin ,  starosta obce.  Privítal všetkých 

prítomných. Konštatoval, že  počet prítomných poslancov je  6 a OZ je uznášania schopné. 

Uznesenie č. 237/20/2025 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
  

1. Otvorenie a schválenie návrhu programu. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

3. Kontrola plnenia uznesení prijatých na rokovaniach oz.  

4. Prerokovanie nájomnej zmluvy na prenájom priestorov v budove TJ .  

5. Prerokovanie zmeny rozpočtu č. 7 na rok 2024 .  

6. Prerokovanie  návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025.  

7. Rôzne.   

8. Záver.      

9. Záver .   

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

Rozprava:  

Roman Uhrin  – predložil návrh programu na riadne rokovanie oz.  

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu- doplnený bod do rokovania  

. 

Uznesenie č. 238/20/2025 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 
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v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Schvaľuje:  

Doplniť bod – Vystúpenie občana p. András Samu – k výrubu stromu na cintoríne v obci.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

 

Roman Uhrin – predložil na rokovanie bod na doplnenie na základe žiadosti od občana  

 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice  

Uznesenie č.  239/20/2025:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
Zapisovateľa: Ing. Peter Kovács   

Overovateľova : Peter Fulop , Tomáš Bozó,  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

 

Roman Uhrin  – predložil návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení    
 

Uznesenie č.  240/20/2025:   

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Uznesenie č.  213/17/2024:  Schvaľuje:  

uzavretie kúpnej zmluvy medzi predávajúcou Gubalová Martina- plní sa , zmluva je už 

vyhotovená ,  splnené  

Uznesenie č.  196/16/2024:   Odporúča :  

Vypracovať projektovú dokumentáciu na dažďovú kanalizáciu – ešte sa neplní  

Vypracovať projektovú dokumentáciu na vstupy do RD ,   kde sa presne určia požiadavky na 

výstavbu vstupov na pozemky pri RD,  - ešte sa neplní  

Uznesenie č.  210/17/2024:   

Odporúča starostovi obce :  
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1. Vyzvať Ing. Cmoríka na objasnenie situácie na Močiari s chovom dobytka  - splnené – 

bolo zrealizované stretnutie obyvateľov obce s Ing. Cmoríkom za prítomnosti 

stavebného úradu, Veteriny, predstaviteľov obce Rimavské Janovce,  

2. Požiadať o vyjadrenie OU RS životné prostredie a pozemkový a lesný odbor, RUVZ , 

VETERINa, - nesplnené – nie je vydané rozhodnutie vo farmovom chove nie možné 

žiadať o vyjadrenie k niečomu čo ešte nie je vydané a právoplatné.  

3. Po doručení vyjadrení od dotknutých orgánov požiadať o stanovisko právnika  

o možnosti regulovať chov dobytka v obci . – plní sa ( zatiaľ nám nebola doručená 

odpoveď)  

Obec zaslala informáciu o  vykonaní štátneho stavebného dohľadu  

 

 

Pokladňa za predchádzajúci mesiac december  predložená v listinnej podobe .- splnené 

uznesenie 

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

 

 

Roman Uhrin- predložil uznesenia na kontrolu ktoré boli prerokované na minulom rokovaní  

Doplnený bod – Vystúpenie občana p. András Samu – k výrubu stromu na cintoríne v obci 

Rimavské Janovce  

Uznesenie č.  241/20/2025 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :  

Vystúpenie občana k výrubu stromu  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

 

Rozprava -  

Roman Uhrin – privítal a odovzdal slovo p. Samu  

Andras Samu – Poďakoval za možnosť vystúpiť na tomto rokovaní  predstavil svoju činnosť 

aj pôsobenie v oblasti BOZP, dodávateľským spôsobom v spolupráci s verejnými orgánmi , 

vysvetlil dôvod vystúpenia – výrub stromov na cintoríne, kedže po telefonickom dohovore 

sme s p. starostom nedohodli – p. starosta argumentuje že výrub bol v súlade zo zákonom 

a boli vykonané kôli  bezpečnosti občanov  a ochranu majetku občanov na cintoríne,  

 podľa  názoru p. Samu bol výrub urobený bez konzultácie z OU ŽP , podľa zákona 543 NR 

SR o ochrane krajiny je potrebné vykonať dendrologický prieskum stromov, prístrojom aby sa 

vyhodnotil zdravotný stav stromov,  nebola vykonaná žiadna analýza rizík a podľa nariadenia 

vlády  395  nebola posúdená spoločenská hodnota  stromov,  bola mu zaslaná odpoveď  na 
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jeho sťažnosť ale veľmi stručná jednou vetou že výrub bol v súlade s zákonom, zároveň si 

uvedomuje že povinnosťou obce je starať sa a udržiavať obecný majetok ,  

- Upozornil na § 41 ods. 5 zákona NR SR 543  ktorý hovorí  o dôvodoch kedy je možné 

vykonať výrub stromov,: - zlý zdravotný stav stromov,  

- Nevhodné hygienické podmienky, narúšanie koreňových systémov, bezprostredné  

ohrozenie človeka a môže vzniknúť bezprostredná škoda na majetku – úder blesku, 

povodeň – odôvodnené prípady,  

Podľa zákona 544  zmena zákona 202/2024  odvod stromov do 60cm, nie je potrebné  sa 

venovať týmto porastom ,  

p. Samu zdôraznil že nie je presvedčený že boli urobené všetky úkony k výrubu stromov 

na cintoríne a z uvedeného dôvodu som si dovolil vybrať tieto zákony a predostreť Vám 

túto problematiku,  

Roman Uhrin- viem o tomto podnete zo strany p. Samu k výrubu stromov, zo strany obce už 

sme sa vyjadrovali  vieme to dať opätovne posúdiť a opätovne preriešiť   

Ivan Cerovský – občania sa sťažujú ba stromy že ohrozujú ich majetok – pomníky, sú to ale 

náletové dreviny  nie všetky stromy sú na cintoríne ušľachtilé stromy,  

Alexander Nagy- stromy sú už vyrúbané ,  

Roman Uhrin- ak niekto zoberie na seba zodpovednosť na seba a je ochotný podpísať 

zodpovednosť za bezpečnosť a ochranu majetku  na cintoríne som ochotný zastaviť výrub 

stromov, občania chcú vyrubovať aj ďalšie stromy,  tieto dreviny sú nežiadúce,  jedine ten 

smrek je ušľachtilá drevina ale na 1 mieste je bezpečnosť .  

András Samu -  stromy boli zdravé , bol som tam ked ich pílili, a je len 5 dôvodov kedy sa 

dajú vyrúbať, a jedným z nich je preukazovamie tým dendrologickým výskumom,  upozornil 

som na dôvody už vo svojom čítaní, verím že sa ľudia sťažujú  že im padajú listy na umelé 

vence,  

Keby sme boli postupovali nemali b sme stromy nikde ani na cintoríne v meste RS, 

a v mestách , tých stromov tam nebolo veľa , Vaši predchodcovia cintorín pekne upravili 

a vyčistili pred tým to bola džungľa, teraz touto činnosťou to úplne vypustošíme, som za to 

aby sa zachovali tieto stromy, dotkla sa ma táto situácia a zato som si naštudoval právne 

predpisy,  

Roman Uhrin – sú ľudia ktorý sa priznajú že tie stromy na cintoríne oni vysadili stromy, dub 

– má majiteľa , smrek pri dome smútku  a sú aj taký ľudí ktorý chcú tie stromy vyrúbať , 

podľa zákona o cintoríne  je to pietne miesto  je tam voľný pohyb, vylučuje všetky veci ktoré 

ste spomínali , všetky kroky sme konzultovali zo životným prostredím, s právnikom, máme 

povolenie zo susednej obce ako zo stavebného úradu,   

András Samu – zákon  dáva právomoc v intraviláne obce  máte možnosť sa obrátiť na 

odborníkov,  ktorý sa Vám seriózne vyjadria,  ľudia sú stále vynaliezavý  a budú sa stále na 

niečo sťažovať,  

Roman Uhrin- môžem sľúbiť že ďalšie stromy sa na cintoríne vypiľovať nebudú.  

 

K bodu 4 . Prerokovanie nájomnej zmluvy na prenájom priestorov v budove TJ 

Uznesenie č.  242/20/2025:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje: 

Návrh nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov- 25m2 v budove šatní v TJ 

v obci Rimavské Janovce súpisné číslo 78, na parcele CKN 86/3, pre firmu MM služby,  na 

dobu neurčitú, platnú od podpisu zmluvu obidvoma stranami, výška nájomného mesačne 50.-

eur.  
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Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

 

Roman Uhhrin – predložil návrh nájomnej zmluvy na nebytové priestory, v budove 

telovýchovy, ide len o jednu miestnosť ,  

Ivan Cerovský – navrhujem dobu neurčitú, v zmluve je možnosť vypovedať kedykoľvek, 

Peter Kovács – súhlasím – na dobu neručitú ,  

Tomáš Bozó- súhlasím doba neurčitá,  

K bodu 5. Prerokovanie zmeny rozpočtu č. 8 a 9  na rok 2024 

 

Uznesenie č.  243/20/2025:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje :  

Zmenu rozpočtu č. 8  

Berie na vedomie :  

Rozpočtové opatrenie č.  9  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

 

Roman Uhrin- predložil návrh na zmenu rozpočtu č. 8 a rozpočtové opatrenie č. 9  

Zmena sa týka ešte roku 2024, podľa predloženej zmeny za rok 2024 budeme mať prebytok 

cca 40 tis., podľa zákona od 1-1-2024 musíme tvoriť zákonnú rezervu na čov min. vo výške 

40% z odpisov a keďže máme vysoké náklady na údržbu navrhujem použiť viac fin. 

prostriedkov z prebytku rozpočtu , do rezervného fondu je povinnosť vložiť min 10% ,  

Alexander Nagy – koľko môže byť najviac použitých  

Peter Kovács – môžeme rozdeliť prebytok na polovicu ,  

 

K bodu 5. Prerokovanie zmeny rozpočtu č. 8 a 9  na rok 2024.  

Uznesenie č.  244/20/2025:   

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  

Použitie prebytku z roku 2024 – 50% na rezervný fond na ČOV ku a 50 % na použitie 

rezervného fondu obce.  
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Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

Roman Uhrin – navrhujem použitie prebytku z hospodárenia na polovicu a jednu polovicu 

vložiť do rezervného fondu a druhá do finančnej rezervy na COV.  

 

K bodu 6. Prerokovanie  návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025.  

Uznesenie č 245/20/2025:   

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  

Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2025  

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

 

Roman  Uhrin –  HK predložila návrh kontrolnej činnosti na I,. pol rok 2025  

Gembická – predložený návrh sa týka povinných kontrol, plus som dala plnenie rozpočtu 

a  kontrola výdavkov na vybratých položkách  

Návrh bol zverejnený od decembra,  

 

K bodu 7 . Rôzne   

Uznesenie č.  246/20/2025:   

Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie:  

Informácie: - žiadosť o nenávratný finančný príspevok na opravu ihriska – neprešla nám 

žiadosť  

- Podali sme projekt cez prvu stavebnú sporiteľňu – úpravy pozemku na Močiari vo 

výške 7500.-Eur  

- Vyjadrenie právnika k UPO k podnetu od p. Pitoňáka – ako neoprávnená  

- Dňa 28.1.2025 sme mali kontrolu na MOaPS – v poriadku  

- URSO – od 1.1.2025 sa bude prepočítavať cena za odpadové vody na dvojzložkovú , 

budeme sa tomu venovať cca v máji.  

- Deň obce – program – maďarský VARJOS, Háj , ( Krahulec- priniesol plagát 

Hrnčiarka  možnosť zavolať.  

Schvaľuje :  

Opravu chodníka medzi ZS a SJ ( prebytok z KZ 111) dofinancovanie z vlastných zdrojov,  
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Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Ing. Peter Kovács, Stanislav Krahulec  , 

Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp,  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Mgr. Beáta Fülöpová, 

 

Záver :  

Na záver  poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ o 19:55hod. .  

 

Zapísal:  Ing. Peter Kovács    ................ 

 

 

Dňa    31.1.2025               Roman Uhrin starosta obce ........................................ 

 

 

Overovatelia:  

 

     Tomáš Bozó                            ...............................................      

                                      

      Peter Fulop                            ............................................. 


